
 
  
 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE VINIR ISLANDSHÄSTFÖRENING  
28 sept -2020 på Bäckagården 
 
Närvarande:  
 
Cathrine Sandberg, ordförande 
Åsa Adler, kassör  
Susanne Larsson, sekreterare  
Monica Rohland  
Astrid Längsjö Olovsson 
Tuija Riuttanen 
Maija Hahlin 
Skype: Jessica Svalstrand 
 
Frånvarande: Karin Andersson,vice 
ordförande  
 
 

 

1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av Ordförande 

 
2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

Av styrelsen 

3 Val av justerare:  

Jessica Svalstrand 

4 Ej Närvarande: 
Karin Andersson,vice ordförande  
 

5 Föregående protokoll:  
Finns för genomläsning i FB grupp Styrelse 
 
6 Ekonomi 
Ekomonin är stabil. Men då vi inte har haft några inkomster från Tävlingar detta år så finns det inte 
mycket pengar att tillgå. 
Budget för fritid 2020 på 10,000kr kommer att revideras liksom sponsor till tävlingar 
Vi jobbar med att få balans mellan spännande aktiviteter och till en rimlig kostnad. 
 



7 aktiviteter 
3 st är på gång för att medlemmarna ska känna att det är bra att vara med i Vinir och man får något 
för medlemsavgiften.  
Oktober ridning på Höglanda gård är utlagd på FB och hemsida. 
November Hubertusritt under arbete  
December Tomtetölt med div aktiviteter 27 DEC på Bäckagråden även den under arbete i 
Fritidssektionen 
 
KM i höst på Klevsvik. Styrelsen ser inte att det går att genomföra en festlig Vinirdag med nuvarande 
Corona bestämmelser. 
KM är inställt 
 
8 Tävlingar  Preliminärt 2021 
Chatrine och Helene är drivande tillsammans med Ulrika 
Vinir open i MAJ 
Gk SM kval Juli Säve 
GK SM Sept Säve 
KM 18-19 Klevsvik sept, banan är preliminärt inbokad 
Vesturs möte ang tävlingsplanering 25 Oktober på Säve 
 Deltagare: Helene, Chatrine och Tuija  
 
8 Övrigt 
En presentation av samtliga styrelsemedlemmar på hemsidan 
Anmälan till tävlingar Indta ersätter Ice sale. 
Resultat Tävlingar blir i Sport Fengur 
Åsa Adler har fått godkänt av styrelsen att teckna avtal på ovanstående Indta och Sport fengur 
Mats Adler Kommer att Hålla Informationsmöte till de som vill lära sig de nya systemen, ej fastställt 
datum men bör vara före Maj 2020. 
 
Sif höstmöte  Stockholm 14-15 Nov Deltagare: Cathrine ev någon mer 
 
Vinir kommer att göra en sammanfattning från mötet. 
Det kommer att ersätta Vinirs höstmöte som ställs in PGA rådande läge. 
Kanske vore bra att skriva detta på Hemsida samt FB. Innan SIF mötet. 
Vi har fått förfrågningar från nya medlemmar. 
 Vi kommer att tillåta att de kan bli medlemmar from 1 NOV för 2021.  
Dock ingen medlemstidning 2019 för dessa. 
 
17 och 24 Oktober är det höststädning på Säve. Janne håller i detta. Chatrine lägger ut på FB. 
 
9 Mötet avslutas  
Mötet avslutades av ordförande 
 
Nästa Möte 
Ej fastställt 
 
Vid anteckningarna: Susanne Larsson 
 Justerat via mail av: 
 
………Jessica Svalstrand………………………………………………….Datum……2020-08-30………………………………….. 
 



 
 
 


